
From: 
Sent: Monday, January 23, 2023 4:18 PM 
To: 
Subject: FW: Urgentní příjem 
Importance: High 
 
Vážený pane   
 
omlouváme se Vám, že na Váš původní dotaz z prosince jsme Vám neodpověděli. Nebylo to 
úmyslně, kolega zprávu v množství e-mailů před koncem roku přehlédl. Zároveň jsme 
neposoudili Váš dotaz jako žádost podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu 
k informacím, neboť to nebylo z Vašeho prvního dotazu patrné. 
 
Na Váš dotaz odpovídáme následovně: 
 

- výstavba urgentního příjmu je ve FNUSA ve fázi příprav 
- bude vypracována architektonická studie (projekt) 
- FNUSA bude podávat žádost o dotaci na tento projekt a bude čekat na schválení 

dotace 
- výstavba je plánována na roky 2025-2026 
- s ohledem na výše uvedené kroky, které mohou být časově náročné, a mnoho 

proměnných, které mohou do plánovaného procesu vstoupit, nejsme v tuto chvíli 
schopni předem určit přesné datum spuštění urgentního příjmu ve FNUSA  

 
Věřím, že tato odpověď je pro Vás dostačující. Pokud ne, neváhejte se mi ozvat na e-mail 
nebo telefonicky. 
 
S pozdravem  
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